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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor pótolják végre a csupán félig megvalósított 
Digitális Oktatási Stratégia hiányosságait?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Ami ma Magyarország oktatási digitalizálását illeti, olyan érzése van az embernek, mint amikor a
digitalizáció találkozik az  üzlettel:  ugyan megjelenik  egy új  projekt,  ami jelentős  adóforintokat
emészt fel, azonban belül hemzseg a működési problémáktól.
A közoktatás  Digitális  Oktatási  Stratégiája  2019 óta  elméletileg  eredményesen zárult,  mégis,  a
koronavírus-járvány első hullámai alatt elrendelt digitális munkarendben a kezdettől fogva káosz
uralkodott. Először nem sikerült egységes, minden oktató és diák számára használható platformot
létrehozni, amelyhez a tanárok, a szülők és a diákok rendben hozzáférhettek volna, ezért a digitális
oktatás sikeressége legtöbbször az adott  intézmény leleményességén, előzetes felkészültségén és
erőfeszítésén  múlt.  Továbbá  a  digitális  munkarend  során  végig  ismétlődő  szerver-  és
internetkapcsolati problémák adódtak, sok helyen a vezetékes internetkapcsolat  hiánya hiúsította
meg az oktatáshoz való hozzáférést.
Emellett természetesen a szülőknek is voltak gondjai, és nem volt elég lehetőségük a gyermekeik
digitális platformon való támogatásra. A pedagógusokat túlterhelte a digitális oktatásra való átállás,
hiszen nem részesültek megfelelő továbbképzésben azóta sem. A tanulók túlzott igénybevételnek is
ki voltak téve. Összességében elmondható, hogy hosszú távon stresszes helyzet állt fennt a tanárok,
a szülők és a diákok számára.
 
Miniszter Úr kérdezem Önt, lesz-e stratégiai ütemterv a digitalizálás minőségi javulása terén?
 
1.Mikor pótolják végre a Digitális Oktatási Stratégia 3 éve égető hiányosságait?



 
 
2. Mikorra tervezik a vezetékes internet általi lefedettséget valóban országos szintűvé tenni?
 
Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.
 
Budapest, 2022. 06. 13.
 
Tisztelettel:
 
Kanász-Nagy Máté
(LMP)
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